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Zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta P. Staniszewskiego i Radnych Miasta Zgierza o 
ponowne przeanalizowanie przebiegu drogi ul. Dmowskiego od strony Hospicjum przy ul. 
Bazylijskiej. 
Na dzień dzisiejszy w projekcie przebiegu ul. Dmowskiego, które ma być połączeniem z ul. 
Łęczycką, ulica ta przebiega na wprost bramy mojego wjazdu do domu. Zatem proszę o 
rozważenie przesunięcia przebiegu w/w drogi w stronę ul. Norwida (są tam grunty Urzędu 
Miasta i jest to możliwe). 
Problem przebiegu w/w drogi poruszam od 2010r. I nie mogę uzyskać pozytywnego 
rozstrzygnięcia. 
Nikt z Państwa nie chciałby mieszkać przy samej ulicy ze skrzyżowaniem na wprost mojej 
bramy. 
Zapraszam Radnych na spotkanie ze mną i zobaczycie Państwo o co ja proszę, to tylko 
dobre chęci Radnych i Pana Prezydenta bo to nie jest inwestycja na dzisiaj tylko na całe 
życie moje i moich dzieci które tu mieszkają, na pewno nikt z Państwa nie chciałby 
mieszkać w tak chaotycznie zaplanowanej ulicy. 
W moim przypadku jestem opasany wkoło posesji ulicami to jeszcze mam wylot ul. 
Dmowskiego na wprost bramy. 
O ile poprzednie władze Zgierza zaplanowały coś nie przemyślanie jak będą tu ludzie 
mieszkać w tym bagnie. 
To proszę was Panie Prezydencie i Radnych Miasta Zgierza o naprawienie tych błędów ul. 
Dmowskiego, bo jest to możliwe i zapraszam Państwa o przybycie na miejsce tego 
skrzyżowania i zobaczycie jak to wygląda bo na papierach jest zupełnie inaczej a za 
biurkiem tego nie widać. Dodam że niektórzy Radni byli tu na tym skrzyżowaniu i przyznali 
mi rację, a przesunąć tę ulicę jest gdzie bo jest tu teren Urzędu Miasta. 
Ja kupując działkę na której mieszkam w roku 1973, droga była planowana od ul. 
Łęczyckiej skosem przez pola do ul. Norwida, ale poprzednie władze Miasta Zgierza 
przesunęły tę drogę tuż obok mojej posesji i nikt się z nami nie konsultował, 
prawdopodobnie władze Miasta są dla mieszkańców danego miasta. 


